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Z á p i s n i c a 

 

z 3. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 10. mája 2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 3. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 5 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Zloženie sľubu poslanca 

4) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

5) Vypočutie prítomných občanov obce 

6) Vystúpenie generálneho sekretára ASSR(asociácie samaritánov Slovenskej republiky) 

Mgr. Renáta Penazzi – projekt domáce tiesňové volania 

7) Obedy zdarma pre žiakov ZŠ s MŠ od septembra 2019 (rekonštrukcia jedálne), Vystúpenie 

riaditeľky ZŠ s MŠ a vedúcej školskej jedálne 

8) Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov za rok 2018 

9) VZN č.1 – o určení školského obvodu 

10) Zásady prenájmu pozemkov, nebytových priestorov a hnuteľného majetku vo vlastníctve 

obce 

11) Štatút obce 

12) Informácie starostu obce - projekty (požiarna zbrojnica, strecha MŠ, detské ihrisko, 

multifunkčné a workoutové ihrisko, MAS-autobusové zastávky, zateplenie OZS...) 

13) Interpelácie poslancov 

14) Záver 

 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci   /Uznesenie č. 1/2/2019/ 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Miroslav Kuľanda 

  Peter Labant 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Ing. Milan Kuľanda, PhD., PaedDr. Katarína Špesová 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/2/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Keďže legitímne zvolený poslanec Ján Bočkaj sa nezúčastnil ustanovujúceho ani 

ďalšieho zastupiteľstva a je prítomný až dnes, najskôr musí zložiť sľub poslanca. 

Poprosím poslanca Jána Bočkaja, aby prečítal sľub poslanca, následne sa podpísal pod jeho 

znenie a zároveň poprosím zapisovateľku, aby mu odovzdala osvedčenie o zvolení za 

poslanca obecného zastupiteľstva. 

   /Uznesenie č. 4/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 4/ Na predchádzajúcom 2. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 10.5. 2019  

boli prijaté uznesenia č. 1/1/2019 – 26/1/12019, ktoré boli starostom podpísané a zverejnené. 

Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom a nesplnenom 

uznesení OZ.  

   /Uznesenie č. 5/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 5/ O vypočutie nikto požiadal. 

 

K bodu 6/ Starosta poprosil pani Mgr. Renátu Penazzi, aby prítomným ozrejmila veci 

ohľadom projektu domácej tiesňovej linky.  

 Pani Mgr. Penazzi predniesla prezentáciu za občianske združenie Asociácia samaritánov 

Slovenskej republiky (ASSR), ktorej cieľom je pomáhať ľuďom v núdzi, znížiť zdravotné 

a sociálne riziká starých alebo postihnutých osôb. Táto asociácia vo svojich radoch združuje 

lekárov, záchranárov záchranných služieb, príslušníkov HaZZ a ďalších dobrovoľníkov, ktorí 

tvoria dobrovoľné tímy pripravené pomôcť všade tam, kde je to potrebné. Jedna sa o sociálnu 

službu využívajúcu moderné telekomunikačné technológie (monitorovanie potreby pomoci) 

na monitoring osamelo žijúcich seniorov, pričom ide o systém prijímania tiesňových volaní. 

Služba domáceho tiesňového volania (DTV), ktorú prevádzkuje ASSR pomáha predísť 

trestnej činnosti podvodov páchanej na senioroch. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 6/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Ako iste všetci vieme momentálne sú obedy pre žiakov v našej školskej jedálni 

zadarmo len pre predškolákov čo je 8 žiakov. Od septembra však tieto obedy zadarmo majú 

byť pre všetkých žiakov. Aj preto som dnes zavolal na zastupiteľstvo pani riaditeľku ZŠ s MŠ 

Mgr. Annu Sikorjakovú a vedúcu školskej jedálne pani Martu Lipnickú, aby vám bližšie 

ozrejmili situáciu a potreby školskej jedálne. 

                                                                        /Uznesenie č. 7/2/2019; / Uznesenie č. 8/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/  Dňa 20. 3. 2019 som podal na obecný úrad  „Oznámenie funkcií, zamestnaní, 

činnosti a majetkových pomerov za rok 2018“, uviedol starosta. 
                                                                                                                 /Uznesenie č. 9/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ Materiál Vám bol zaslaný spolu s pozvánkou, taktiež bol návrh VZN zverejnený 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce dňa 25. 4. 2019. K dnešnému dňu neboli 

doručené žiadne pripomienky a dnes by sme mali schvaľovať toto VZN č.1. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 10/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 10/ Materiál ste taktiež obdŕžali spolu s pozvánkou na dnešné zastupiteľstvo, kde by 

sme mali schváliť tieto zásady. Podotýkam, že krátkodobý prenájom schvaľuje Obec 

a dlhodobý poslanci. Teraz si spoločne prejdeme tieto zásady, dodal starosta. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 11/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/ Vzhľadom k tomu že sa menili zákony bolo potrebné zmeniť resp. upraviť štatút 

obce a dnes by sme ho mali schvaľovať. Materiál Vám bol zaslaný spolu s pozvánkou na 

dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva. Otváram diskusiu a dávam priestor na 

pripomienky. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 12/2/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/  

a) Projekty - Altánok, Požiarna zbrojnica, MŠ, Detské ihrisko, Multifunkčné a workoutové 

ihrisko, MAS – autobusové zastávky, Zateplenie OZS – starosta podrobne predniesol 

situáciu daných projektov 

                                                                                                               /Uznesenie č. 13/2/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Nájomná bytovka 6+3 - na predchádzajúcom zastupiteľstve som vám spomínal, že dám 

vypracovať VZN o prideľovaní nájomných bytov a taktiež, že bude potrebné schváliť 

nový návrh zmlúv pre nájomníkov. Podľa  zákona je potrebné doplniť do zmlúv, aj 

tvorbu do fondu oprav, čo odhalila aj kontrola hlavného kontrolóra. Vždy keď nastala 

v bytovke nejaká porucha, som zabezpečil niekoho na odstránenie poruchy a všetko 

hradila obec. Momentálne sme na jednom byte menili kovanie na oknách a nakoľko sa 

ozvali z ďalšieho bytu, zavolali sme firmu zo SL, aby nám urobila obhliadku okien 

v každom byte. Potvrdili zlý stav skoro v každom byte. Na najbližšom zastupiteľstve 

bude potrebné schváliť nové VZN a následne dať vypracovať nové nájomné zmluvy. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 14/2/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) územný plán -  na predchádzajúcom zastupiteľstve sme sa bavili o možnosti vytvoriť 

územný plán obce. Zisťoval som informácie ohľadom toho s  oprávnenou osobou na 

obstaranie územných plánov. V prvom rade by bolo dobré si dohodnúť stretnutie s Ing. 

Dobiášovou z Oddelenia územného plánovania z Okresného úradu v Prešove, aby nám 

povedala ktorým smerom sa uberať, a tiež je treba aby sme si zadefinovali  čo v dedine 

chceme. Treba začať už tohto roku, pretože ak chceme dostať dotáciu budúci rok, 

potrebujeme mať schválené zadanie Územného plánu. Nakoľko Veľký Lipník je v oblasti 

PIENAPU je potrebne kontaktovať PIENAP. 
 
                                                                                                       /Uznesenie č. 15/2/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 

K bodu 13/ Možnosť interpelácie nevyužil nikto z poslancov. 
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K bodu 10/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 3. riadne zasadnutie ukončil. 

 

Vo Veľkom  Lipníku,  10. 5. 2019 

 
 

 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková       ......................................... 
 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


